
Cie M&B donderdag 23 februari 2023

Rondvraag fietspad Kattendel 

Vraag: 
N.a.v. media-web artikel (mwnl.eu): “Klopt het dat er een besluit is genomen over de opheffing 
duinfietspaden?”

Van:
D66 – de heer Steeman

Antwoord: 
Het artikel in het Haarlems Dagblad is een onvolledige weergave van het lopend proces. Er is geen 
hoor-en wederhoor toegepast.
We zijn nog in gesprek samen met de terreinbeheerder over de mogelijke oplossingen om de beleving 
in stand te houden. Zie hiervoor ook onze beantwoordingsbrief (zie bijlage) van 8 februari 2023 
richting de Fietsersbond.


